
Skolas padomes 2018. gada ieteikumi un to 
virzība. 

 
 

Priekšlikums Nr. 1 
(Ieteikumu un priekšlikumu kastītes, mājas lapas sadaļas izveide) 

 
Kopsavilkums no visiem trim protokoliem: 
“Priekšlikums no izglītojamo pārstāvjiem par  “ieteikumu, priekšlikumu” kastītes 
izveidi, kas atrastos skolas bibliotēkas telpā, kā arī ierosinājums, ka jāizveido 
sadaļa Skolas mājas lapā, kur var uzdot jautājumus skolas administrācijai, tad 
apkopot un sniegt atbildi sadaļā – biežāk uzdotie jautājumi.” 
Priekšlikuma virzība: 
Mājas lapas adresē www.musicmadona.lv šāda iespēja ir izveidota un tā atrodama 
sadaļā “Par skolu”. Interesantākos priekšlikumus un aktuālākos, biežāk uzdotos 
jautājumus administrācija publicēs mājas lapā, savukārt uz pārējiem atbildēs 
e - pasta vēstulē.  
Tuvākajā laikā tiks izveidota arī “Jautājumu un ierosinājumu” kastīte, par ko 
informēsim atsevišķi. 
24.01.2018. 
 
Informācija par pārējiem priekšlikumiem un to virzību šeit tiks publicēta tuvākajā 
laikā! 
 
Ar cieņu 
Mārtiņš Bergs 

http://www.musicmadona.lv/

